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Abstract (en)
The invention relates to a radiating structure with microstrip technology for an array antenna, comprising a plurality of unconnected and not
necessarily identical radiating elements, distributed over an insulating surface and comprising electromagnetic means for exciting these radiating
elements. These elements are excited by distribution of the electromagnetic excitation energy, and the structure of the invention is characterized in
that the distribution is performed by coupling of the magnetic currents generated by each element when it is excited. According to one advantageous
embodiment, the elements are arranged in such a way as to obtain a phase and amplitude condition on the surface; in effect, the best directivity
is obtained when the illumination is equi-phase and equi-amplitude on the surface. The invention also relates to an antenna including the radiating
structure, when installed on a planar surface or a surface shaped in three dimensions. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne une structure rayonnante à technologie microruban pour antenne réseau, comprenant une pluralité d'éléments rayonnants
disjoints et non obligatoirement identiques, distribués sur une surface isolante et comprenant des moyens d'excitation électromagnétique de ces
éléments rayonnants. Ces éléments sont excités par une répartition de l'énergie électromagnétique d'excitation, et la structure de l'invention est
caractérisée en ce que la répartition est effectuée par un couplage des courants magnétiques engendrés par chaque élément lors de son excitation.
Selon une réalisation avantageuse, les éléments sont disposés de manière à obtenir une condition de phase et d'amplitude sur la surface ; en effet,
la meilleure directivité est obtenue quand l'illumination est équi-phase et équi-amplitude sur la surface. L'invention concerne également une antenne
incorporant la structure rayonnante, quand installée sur une surface plane ou conformée en trois dimensions. <IMAGE>
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